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Arbejdsmarkedsudvalget

Til:

Dato:

Beskæftigelsesministeren

8. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del – spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 94

Ministeren bedes oplyse, hvor mange mennesker der årligt er blevet tilkendt 

revalidering inden for de sidste 10 år, og hvordan har det samlede antal af 

mennesker på revalideringsydelse udviklet sig i samme periode? I 

forlængelse heraf ønskes ministerens vurdering af årsagerne til denne 

udvikling. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på OezlemSara.Cekic@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Knud Kristensen

formand
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